
Materská škola Fándl ho 903 01 Senec

zÁPlsNlcA
z riadneho zasadnutia

Rady školy pri Materskej škole, Fándlyho 2, Senec

Mjestolonania: í\4alersla škola, íandlyho 2, senec
Datum konaniai 27.o9.2022 o 77:oo
Prítomní členoviai SláVka Feketeová, MBA, Bc, Mar8ita Bali8ová, lng. soňa Gazdíková, íM8r Alena
i,iilili]],#ri;,H[iné 

Trošková. orzu"," .ou.r,la'l*;.l;. La"fii,;;: i,:, Da'mara AL_Khaldi

Neprítomní členovia: ln8. Anna Palková, Monjka Škovránková
Přítomní hostia: M8r Márie LegjnUsová, rjaditelka MŠ

Pro8ram:

1. otvorenie
2. Kontrola uzne5eníž predchádzajúceho zasadnutia

' ;3;17 ;;**""-vzdelavacej 
činnosti, jei ;ýsl;;koch a podmienkach škól za školský rok

4. Každo.očné Vyhodnotenie koncepčného zámeru školy rozpracovaného na roky 2o20-20235, NáVrh Školského poriadku
6, Predloženje a Vyjadrenie sa k rozpočtu na rok 20237, lnformácia o pedago8icko-organizačnom a mateřiálno-technickom zabezpečení výchovno-_ VzdeláVacieho procesu za šk. rok 2022/2023
8, Jnformácie o krúžkovej činnosti
9, lnformácie o plebiehajúcich aktivitách a projektoch školy]0, Róžne, prerokovanie aktualnych probIémoV dislusia
77. záver

priebeh zasadnutia:

1. otvorenie

Predseda rady školy lng, Ján Pulln
zasadnutíradyškoly, r""i,i"on"il]]"1li].]:i,:ť:ili'§i".r","ilij§;il:iiff^[f
vorbách do rady školy za skupinu rodičov..No"V., trl"r,". 

' 
l"av'ji"', ,] .o''- 

'"a, '"O"
Gazdíková, ln8. Anna Palková a M8r. Martina Trošková,

PóVodne bolV pro8rame aj bod ,,NáVrh Školského vzdelávacieho pro*ramu.'. Tento bodbude predmetom najbližšieho 2asadnuti" - r.iuanuno, 
"iunimi.Jr'.i""r,o r"r..o" ,"r.-

2. Kontrola uzneseníz predchádzajúceho zasadnutia
Zápisnica s posledného zasadnutia RŠ bola zverejnená na stránke školy, Nikto nemaInámietky,



3, správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škólza školskÝ rok 2o2rl2o22
Pani Iiadite]ka odprelentov.la spráVu za minuIý škoIský rok, 5prava bola vYpracovaná podraVyhlášky MŠVVaŠ č. 4 35/2o2o z.z- Minulý ikolsly rok už n"ooi oupryun 

"ny'irosny.zatváraním škól, preto sa materská šlola mohla zapájať do viacerýii'uti'"',Ů or.o1u*,oua zamestanci sa zúčastnili Viacerých v_zdeláVa_cích akcií. Minulý školský rok koneil rekordnýpočet predškolákov - 57 - z nich len,9 pokračujú v povinnom pJpri.;rno-. u.o"uu"ni toznamená oproti predchádzajúcim rokom zlepšenie.
Výsledky VjednotliVých VzdeláVacích oblastiach 5ú Velmi dobřé, prípadné problémy
a ne8atíVa MŠ aktíVne rieši a navrhuje opatrenia.
clenovia rady školy ocenili rozsah a obsah 5právy o výchovno-vzdelávace činnosti.

u.znesenie 7 /2022| Rada školy odporúča.zriadbvatelbvi spíávu o Výchovno-vzdeláVacej
činnosti, jejvýsIedkoch a podmienkach škóI za iYolsrÝ roizsatizÓ;;;;;l;ť,

4. Každoročné vyhodnotenie koncepčného zámeru školy rozpracovaného na
rokY 2020-2023
Paniriaditelka predýaVila vyhodnotenie koncepčného zámeru. ciele koncepcae aj čiastkovéúlohy sa darí priebežne plniť,

Uznesenie 8/2022l Rada školy berie predIožené Vyhodnotenie koncepčného zámeru na
Vedomie.

Hlasovanie:

za: 9 přotii o zdřžal sai o

5. Návrh Školského poriadku
Pan; riaditerka informovala členov rady školy o novom Školskom poriádku, ktorý hlavnereílektuje zmeny VZN mesta Senec o určení výšky príspevkov na ii".totnj jir"au nalr"aou
V školách a školských zariadeniach V zriadbvate13kej pósobnosti m"* s""*.prebehla krátka diskusia.

Hlasovanie:

zai 9 Přoti| o zdržal sa; 0

Rada školy v súlade s § 153, ods. 1 zákona
prerokovala a odporúča riaditelke Ško15hy

U2nésenie 9/2022:
Školského poriadku

Hla5ovanie:

č.245l2oo8 z.z. návrh
poriadok vydať,

Proti: 0 zdržalsa| o

6. Predloženie a Vyjadrenie sa k rozpočtu na rok 2023
Pani riaditel'ka informovala ladu o náVrhu íozpočtu na rok 2023. NáVrh rozpočtu sa
z dóvodu súčasnejener8etickej krí2y a nejasnému objemu íjnančnylr, pro.iriuor,ou nu
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za: 9 Protii o zdržalsal 0
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H|asovaniei

za: 9 Proti; o zdržalsa|o

'#ú*,í:-r"i,,É,!,,:l1'ffi 
::ř:#?fi ::n§,H}:i:f í"J#i:.,t.,

Uznésenie 12l2o22| Rada školy berieH|asovanie: ' - -' '' informáciu o krúžkovej čin nosti na vedomie.

zai 9 protii o zdržalsa:o

'iff 
ii,ffj:il":,*ifu :í::ffi §Ti:ť*h,|,,.,,;,;i,11i]],"uo,o,uu,o.n,.,un,

;:fi""T;'#::r' *ada ŠkolY berie informáciu o přebiehajúcich 
aktivitách a projektoch

Hlasovanie;

za: 9 Proti: o zdřžalsai 0



ťff::ff ilTj::í|?I;| o,oo,u,ou, o,.nu.,"

!7.záver

Na záver sa predseda rady školv

" 
tonst.uttiunu ai.iu;;,;;ffi Í*:1fi:::::T":.i"",.": ťf lu"".j:il:" 

o",*

Vsencidňa 3o,09,2022

Predseda RŠ: ln8. Ján Prrllman poapi., ?'?L-,'

zápisnicu overila: Mgr Alena predáčová podpis:
),/rr?šd//e

10.Rózne,
V tomto

,-


